
Protokół Nr IV/lO
z IV sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 29 grudnia 2010 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 9.00, zakończono o godzinie 11:00
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
II Radni: wg załączonej listy obecności str .
21 Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot, Zastępca
Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
31 Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek organizacyjnych
Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg załączonej listy obecności -
str .
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie na
tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z III Sesji z dnia 16 grudnia 2010 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2010 r.
7. Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy Sokółka, które nie wygasają z

upływem roku budżetowego 2010.
8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów

Społecznych Gminy Sokółka na lata 2011-2016.
9. Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków

Zespołu Interdyscyplinarnego w Sokółce oraz szczegółowych warunków jego
funkcj onowania.

10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
11. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad. l
Przewodniczący otworzył obrady IV sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że podejmowane
w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad. 2
Przedstawienie porządku obrad.
Burmistrz S.Małachwiej wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie
zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków lub ich części, w
których wykonano remont elewacji lub ich części, oraz w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w
Sokółce z dnia 11 października (Nr LIV/425/l0 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości.
Radny Ł.Moździerski zgłosił wniosek w związku z wpłynięciem pisemnego zrzeczenia się mandatu
wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej
Wiesławy Burnos.
Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski.



Wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany
uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków lub ich części, w których
wykonano remont elewacji lub ich części.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany
uchwały Rady Miejskiej w Sokółce z dnia 11 października (Nr LIV/425/1O w sprawie określenia
wysokości stawek podatku od nieruchomości.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Wniosek Radnego Moździerskiego o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały
dotyczącego stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Wiesławy Bumos.
Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek obrad.
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad.
Rada obradowała wg. następującego porządku obrad.
l. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z III Sesji z dnia 16 grudnia 2010 r.
4. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Wiesławy Bumos.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2010 r.
8. Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy Sokółka, które nie wygasają z upływem

roku budżetowego 2010.
9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów

Społecznych Gminy Sokółka na lata 2011-2016.
10. Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu

Interdyscyplinarnego w Sokółce oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości

budynków lub ich części, w których wykonano remont elewacji lub ich części.
12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Sokółce z dnia 11 października

(Nr LIV/425/10 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
13. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
14. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołu z III Sesji z dnia 16 grudnia 2010 r.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z III Sesji z dnia 16 grudnia 2010 r.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Wiesławy Burnos.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr IV/22/10

w zał. str .

Ad.S
Interpelacje i zapytania radnych.
Interpelacje wnieśli:



Radny WJanuszkiewicz zapytał czy złożył wniosek do Zarządu Województwa Podlaskiego o
budowę świetlicy wIgryłach.
Radny P.Borowski zapytał, czy wniosek na budowę boisk w Boguszach i Malawiczach oraz na
świetlice w miejscowościach Bogusze, Igryły oraz remont Zaśpicz czy będzie to jeden wniosek. Czy
lepiej oddzielić świetlice i boiska żeby mieć większe szanse.
Radny S.Sawicki zapytał o odpowiedz na interpelacje z poprzedniej sesji odnośnie komunikacji
miejskiej.
Radna J.Wysocka zaproponowała że jest Pan Dyrektor KRESPOLu który może uszczegółowić
sprawę przetargu.
Radny Ł.Moździerski przypomniał o sprawie przetargu na wodociąg który był unieważniony na ul.
Żwirki i Wigury, Reymonta, Dywizjonów 303. Drugie pytanie odnośnie termomodernizacji tych
budynków, kto brał udział w pracach związanych z pisaniem projektów na termomodernizację tego
budynku. Skąd byli brani eksperci na przygotowanie audytów energetycznych przy
termomodernizacjach.
Radna E.Jakimik zapytała odnośnie Biuletynu Informacji Publicznej i zamieszczane wyniki
przetargów z 2010 roku.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz zapytał jakie czynności podjął w związku z działką 3107/24,
gdyż mieszkańcy bloku Nr 4 zrezygnowali podpisując umowę z wieczystego użytkowania oddając w
darowiźnie działkę w dyspozycje gminy. Z pisma które ostatnio otrzymałem dnia 20 grudnia 2010 r.
Pan Burmistrz pisze, że jest zainteresowany. Jakie czynności zostały wykonane i kiedy planowane
jest zakończenie czynności z tą działką.? Z tego pisma wynika, że znowu będą naliczone podatki
wieczystego użytkowania za działkę po której jest droga publiczna i korzysta całe miasto.

Ad.6
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między SeSjamI złożył Burmistrz Stanisław
Małachwiej w zał. str .....
Dyskusji nie było.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2010 r. przedstawiła Pani Skarbnik
Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr IV/23/l0

w zal. str .

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu gminy Sokółka, które nie wygasają z upływem roku
budżetowego 2010 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr IV/24/10

w zał. str .



Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych
Gminy Sokółka na lata 2011-2016 przedstawiła Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w
Sokółce Pani Bożena Turycz.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str .....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr IV/25/l0

w zal. str .

Ad.l0
Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu
Interdyscyplinarnego w Sokółce oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania przedstawił
Krzysztof Szczebiot Zastępca Burmistrza.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str .....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr IV126/10

w zal. str .

Ad.U
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości
budynków lub ich części, w których wykonano remont elewacji lub ich części przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr IV/27/10

w zał. str .

Ad.12
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Sokółce z dnia 11 października (Nr
LIV/425/10 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .....
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr IV128/10

w zał. str .

Ad.13
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Burmistrz S. Małachwiej na zapytanie dotyczące działki na Os.Zielonym przy bloku Nr 4 po której
przebiega droga, wyjaśnił że jest to droga należąca do właścicieli bloku przy której jest położona,
sprawa polega na tym, że należy wyprostować Księgi Wieczyste. Sprawa jest zaszłościowa



niezależna od nas i dopóki tego nie zrobimy musimy zgodnie z przepisami naliczać. Wspólnota
zadecyduje czy do tego momentu będzie to droga dostępna dla całej społeczności czy tylko i
wyłącznie dla mieszkańców bloku Nr 4.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot odnośnie projekty termomodernizacyjne naszych jednostek w roku
2009 składaliśmy na 3 szkoły, przygotowywał to nasz wydział GR, Pan Grzegorz Kucharewicz
koordynował złożenie wniosku.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki uzupełnił odpowiedź odnośnie interpelacje radnego Moździerskiego
odpowiedział, że odnalazł ogłoszenie o zamówieniu publicznym na wykonanie kanalizacji w ul.
Żwirki i Wigury oraz rozstrzygnięcie przetargu. Jest to również odpowiedź na zapytanie radnej
Jakimik. Są zamieszczone przetargi i rozstrzygnięcia z 2010 r. w Biuletynie Informacji Publicznej.
Na zapytanie radnego Sawickiego odnośnie przetargu na komunikacje w 2008 roku. W 2008 roku
były dwa przetargi pierwszy przetarg w którym się zgłosił się jeden wykonawca firma Krespol 7 zł.
za kilometr. To postępowanie zostało unieważnione z powodu dużej kwoty wynikającej z przetargu,
opiewała ona na 2 razy więcej niż do tej pory. Na następny przetarg zgłosiły się dwie firmy PKS
Białystok i firma Krespol, ceny były 3,09 zł. firma PKS i firma Krespol 2,60 brutto. W wyniku
postępowania odwoławczego firma Krespol wygrała i pełniła usługi komunikacji miejskiej przez
ostatnie lata.
Na zapytanie radnego Januszkiewicza czy złożyliśmy wniosek na budowę klubu wiejskiego w
Igryłach odpowiedział, że wysłaliśmy zapytania do pracowni projektowych na opracowanie
dokumentacji budowlanej świetlicy w Igryłach i termin wykonania jest 60 dni od dnia podpisania
umowy. Wniosek na PROW składa się z wielu załączników do złożenia niezbędnych tj. tytuł prawny
do nieruchomości, plan odnowy miejscowości, kosz tyrs inwestorski sporządzony na podstawie
projektu budowlanego i pozwolenie na budowę, które uzyskuje się po uzyskaniu warunków na
budowę·
Na zapytanie radnego Borowskiego odpowiedział, że gmina może złożyć jeden wniosek i 2-3
działania i jeśli jakieś działanie jest niemożliwe do zrealizowania i uzupełnienia, automatycznie
wniosekjest odrzucany.
Radny S.Sawicki poprosił o rozszerzenie odpowiedzi o przetargu na komunikację miejską i zapytał
co się dzieje z przetargiem na przyszły rok i kto będzie wykonywała te usługi. Zapytał również o
przetarg na Żwirki i Wigury.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że ogłoszenie o przetargu było o zamówieniu 3 września
a rozstrzygnieciebyło 20 września, inwestycjajest wykonania i rozliczona.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że komunikacja miejska będzie funkcjonowała od 1 stycznia
2011 roku.
Radny Ł.Moździerski poinformował, że nie ma 34 i 35 punktu na stronie internetowej.

Ad.14
Wnioski, pytania, oŚ'fadczenia, komunikaty i apele radnych.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Jerzy Kazimierowicz


